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Deváťáci se s 
vámi 
pomaličku 
loučí

třeba vybrat si střední školu
a mít co nejlepší vysvědčení.
Což je skoro Herkulův úkol,
protože máme většinu nových
učitelů a nejsme zvyklí na jejich
postupy ve vyučování.
Myslím, že na začátku roku jsme
byli velmi vylekaní a nedůvěřiví,
ale s většinou pedagogů jsme se
už spřátelili.
Do 17. února jme museli
odevzdat přihlášky na střední
školy naší třídní paní učitelce,
což byl opravdu těžký boj,
protože jme tam měli spoustu
chyb a museli jsme je několikrát
opravovat.
Všichni doufáme, že se na školu
dostaneme, a že všichni
odejdeme v pokoji. Přejeme
všem ročníkům mnoho zdaru,
aby se dostali na vysněnou
školu.
 
Vaši milovaní deváťáci.

autor článku:
LUCIE MLEZIVOVÁ

třída 9. A
autor článku:

ANEŽKA KADLEČKOVÁ
třída 9. A

V deváté třídě se vám
automaticky udělí titul nejstarší
žáci na škole. To vám dává
různá privilegia, jako chodit
po chodbě a rozdávat povýšené
pohledy nižším ročníkům.Máme
za devět let nejvíc zkušeností,
a proto by si nás měli vážit a ne
nám nadávat, když si myslí, že
je neslyšíme.
Taky máme více povinností jako

Malí velcí 
spisovatelé

Naše škola se zúčastnila soutěže
Malí velcí spisovatelé. Soutěž
probíhala od ledna až do půlky
března, kdy byl poslední možný
termín pro odevzdání prací.
Zapojit se mohl každý - stačilo
napsat strašidelnou povídku,
báseň nebo komiks, jež by se
odehrávaly v Praze 4.
V týdnu jarních prázdnin byla
soutěž vyhodnocena a z naší
školy se umístila žákyně naší
školy. Sledujte příští číslo
a dozvíte se víc.

autor článku:
KAROLÍNA RUMLEROVÁ

třída 6. A

Návštěva 
technického 
muzea

a neobvyklých věcí. Některé
jsme si dokonce mohli sami
vyzkoušet. Například "řízení"
auta, výstup na měsíc se
závažím na zádech, nebo jaké by
bylo žít ve virtuálním (3D)
světě. Naší třídě se asi nejvíce
líbila část s auty a motorkami.
Náš výlet jsme zakončili
v McDonaldu:). Výlet byl
pro nás všechny zajímavý
a poučný .

Dne 2. února 2017 byla naše
třída v Národním technickém
muzeu, do kterého jsme byli
pozváni od pana učitele
Korouse, který zde pracuje. Jako
dozor zde s námi byl pan učitel
Kasan, se kterým byla po celý
výlet sranda. Ráno jsme měli
sraz na Budějovickém náměstí.
Tam jsme jeli nejdříve metrem
a potom tramvají. Pan učitel
Korous nás provedl po celém
muzeu s podrobným výkladem
ke každému danému "vynálezu".
V technickém muzeu jsme viděli
spoustu zajímavých

Noc s 
Andersenem a 
spaní ve škole
Noc s Andersenem 
Noc s Andersenem je každoroční
akce knihoven na podporu
dětského čtenářství, která letos
připadla na 31. 3 2017. Děti se
odpoledne sejdou do školy, kde
se koná již připravený program -
hromadné čtení knih, divadelní
představení, nejrůznější aktivity
a na dobrou noc se čtou
pohádky. Letošním tématem je
Čtyřlístek. V rámci této akce
bychom Vás chtěli požádat
o zapůjčení jakýchkoli starších
dílů Čtyřlístku (komiks i kniha).
Zpět vrátíme nepoškozené.
Budou vítáni žáci 1. i 2. stupně -
zúčastnit se může každý. Těšíme
se na vás!

autor článku:
KAROLÍNA RUMLEROVÁ

třída 6. A
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Karate - rozhovor s žáky 6. A
Karate je bojový sport a ze 6.
A ho dělá Tereza, Mikuláš,
Karolína a Magda. My jsme se
jich ptali na pár otázek:
1. Proč ses rozhodl/a pro tento
sport?
Tereza(12 let) Protože se mi
tento sport líbil.
Mikuláš(12 let) Abych zhubnul.
Karolína(11 let) Protože se mi
líbilo, jak můj bratr cvičí.
Magdaléna(11 let): Myslela
jsem, že se něco naučím a že
kdyby mě někdo napadl, tak se
ubráním.
Pavel(12 let): Nejdřív jsem tím
chtěl jenom zabít čas, ale změnil
jsem názor. Teď se můžu velmi
dobře bránit.
Franta(12 let): Protože jsem
chtěl objevit něco nového.
2. Jak dlouho tento sport
děláš?
Tereza: Dělám ho asi 2 roky.
Mikuláš: Přibližně asi rok.
Karolína: 6 let.
Magdaléna: 3 roky.
Pavel: Skoro 7 let.
Franta: 7 let.
3. Co tě na tom baví?
Tereza: Baví mě, že se tam
hodně protáhnu a celkově je to
super.
Mikuláš: Baví mě, že mě to

vysílí.
Karolína: Všechno.
Magdaléna: Katty.
Pavel: Fyzička.
Franta: Katta
4. Co tě na tom nebaví?
Tereza: Není nic, co by mě
nebavilo, mě tam baví úplně
všechno.
Mikuláš: Baví mě vše.
Karolína: Fyzička.
Magdaléna: Strečink.
Pavel: Mě baví všechno.
Franta: Kihon.
5. Jaký máš pásek?
Tereza: Žlutý a dělám na zelený.
Mikuláš: Bílý a dělám na žlutý.
Karolína: Mám první fialový
a dělám na druhý fialový.
Magdaléna: Žlutý a dělám
na zelený.
Pavel: První fialový a dělám
na druhý fialový.
Franta: První fialový a dělám
na druhý fialový.
6. Jsou na tebe trenéři hodní?
Tereza: Ano.
Mikuláš: Ano.
Karolína:Ano.
Magdaléna: Ani ne.
Pavel: Jak kdy. Když mají
špatnou náladu tak ne a naopak.
Franta: Dovedou mě pochválit
i opravit.

7. Co by pro tebe znamenalo
skončit s karate?
Tereza: Znamenalo by to, že
bych seděla doma a vůbec bych
se nehýbala.
Mikuláš: Pro mě by to
znamenalo skončit s hubnutím.
Karolína: Neměla bych sport,
který bych mohla dělat.
Magdaléna: Skončit se sportem,
který mám ráda.
Pavel: Skončit s ,,druhým"
životem.
Franta: RIP.

autor článku:
PAVEL TŮMA

třída 6. A
autor článku:

FRANTIŠEK KARVAI
třída 6. A

autor článku:
VERONIKA FRANTOVÁ

třída 6. A

Okno do vesmíru

V pátek 3. března se naše třída
5.A přesunula do tělocvičny, kde
uprostřed na zemi ležela velká
bíla nafukovací koule.
Do školy přijelo mobilní
planetárium, aby nám přiblížilo
vzdálená tajemství vesmíru.
Program zachycoval období
od vzniku našeho vesmíru,
vzniku planety Země až
po současnost.
Uvnitř koule byly tři řady
žíněnek, na kterých jsme leželi
a dívali se na strop, na kterém
běžel film. Průvodce doplňoval
promítání vlastním výkladem
o tom, jak před miliardami let
vybuchla supernova, z jejíhož
prachu se staly komety,
o dinosaurech a možných
příčinách jejich vyhynutí nebo o
prvních lidoopech vyskytujících
se na naší planetě. Dozvěděli
jsme se spoustu zajímavých
údajů, například kolik
světelných let je od naší planety
vzdáleno Slunce, co je světelný
rok a jakou rychlostí se šíří
k Zemi světlo a mnoho dalších

zajímavých informací.
Bohužel některé z nás z toho
promítání na strop trochu bolela
hlava. Ale jinak se nám
v planetáriu moc líbilo
a myslíme si, že jsme se i něco
naučili, protože vyprávění
nebylo jen zajímavé, ale
i poučné.

autoři článku: TADEÁŠ
BOROVIČKA - 5. A, ANDRÉ

KALÁB - 5. A, EMMA
VOSTATKOVÁ - 5. A

Taneční soutěž "Czech dance 
tour"

 
Dne 1. 4. 2017 se děvčata
prvního a druhého stupně, která
navštěvují taneční kroužek
na naší základní škole, zúčastní
regionálního kola celostátní
taneční soutěže „Czech dance
tour“. Toto regionální kolo
proběhne ve sportovní hale
Slavia na Praze 10. Naše žákyně
si připravily vystoupení, které se
nese v orientálním duchu a s
touto choreografii soutěží
v kategorii freestyle. Hodnotit
bude odborná porota, která
rozhodne, která skupina žáků/
žákyn zvítězí.Držíme našim
žákyním palce!
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Exkurze na Veletrh řemesel
V pátek 24. února třídy 7. A a 8.
A navštívila Veletrh řemesel
v Novoměstské radnici.
Doprovodem byla paní učitelka
Opletalová a pan učitel Žůrek.
Na výlet jsme vyráželi po druhé
vyučovací hodině. Jeli jsme
autobusem na Dvorce,
ze kterých jsme pokračovali
tramvají č. 3 až k Novoměstské
radnici.Chvíli jsme čekali
u vstupu, ale už tam jsme slyšeli
narážení kladiva do kovadliny
a cítili vůni flambovaných
palačinek s karamelem.
Když jsme vstoupili, naskytl se
nám pohled na pět venkovních
stánků. V prvním byli kováři,
ve druhém skláři, ve třetím
a čtvrtém kuchaři a v pátém opět
kováři. Uvnitř budovy výstava
pokračovala. Zde byli všichni
od automechaniků
přes kadeřníky až po košíkáře.
Nejlepší na celém výletě bylo,
že jste si mohli všechno
vyzkoušet. Výstava se nám moc
líbila a doporučujeme přijít se
sem podívat.

Pauer Matěj - 7. A, Matyáš Helcl -
7. A

Pojďte s námi nahlédnout do 
Microsoftu!

Dne 6. března se třída 6.
A zúčastnila exkurze
do Microsoftu. Pracovníci firmy
nás nejdříve zavedli na střechu
budovy, kde nám vyprávěli
o tom, jaké počítačové programy
patří k Microsoftu.
 
Poté si pro nás připravili
zeměpisný test, jestli známe
okolí. Ze střechy byl krásný
výhled na celou Prahu.
 
Pracovníci nás seznámili s celou
budovou. Byli jsme ve veřejných
místnostech (open space) i tam,
kam smí jen
pracovníci.Zajímavé je, že nikdo
zde nemá své stálé místo - každý
si může sednout, kam chce a kde
je zrovna volno. Také se nám
líbila možnost vzít si počítač
někam do křesla a pracovat tam
nebo místnost pro kapelu, která

byla vybavená různými
hudebními nástroji.
 
Když jsme vešli do první
z místností, hned nás překvapila
obrazovka s kamerkou, do které
když jsme se podívali, mělo to
odhadnout, jestli jsme muž
nebo žena, kolik nám je let
a jakou máme náladu. Většinou
to přístroj uhodl.
 
Pak nám pánové ukázali
produkty od Microsoftu. Všem
se nám to moc líbilo.

autor článku:
KAROLÍNA RUMLEROVÁ

třída 6. A

autor článku:
PAVEL TŮMA

třída 6. A

Výlet na rozhlednu a bludiště 
Petřín

Ve čtvrtek 2. února jela naše
třída 4. A s 5. A na Petřín.
Dostali jsme se tam autobusem,
tramvajemi a na závěr lanovkou.
Nejdříve jsme šli na petřínskou
rozhlednu, která měla asi tak
300 schodů. Výhled z rozhledny
moc dobrý nebyl, protože byla
mlha. Na rozhlednu z naší třídy
vyšlo zhruba patnáct dětí.
V rozhledně byl také malý
obchůdek, kde jsme si mohli
koupit různé suvenýry
a občerstvení. K vidění byla
například hrníčky, knížky, tužky
s ozdobnými kamínky, turistické
známky a mnoho dalšího.
Z rozhledny jsem se přesunuli
do nedalekého zrcadlového
bludiště. Poté, co jsme ho prošli,
jsme se dostlali do místnosti
s tvarovacími zrcadly. Výlet se
nám moc líbil.

autor článku:
NELA PAVLÍČKOVÁ

třída 4. A
NELA ŠEBOVÁ - 4. A

Veselé Velikonoce 2017

Za náš autorský tým přejeme
všem našim čtenářům klidné
prožití velikonočních svátků.
 
Dáváme Vám zároveň pár tipů
na hezké velikonoční koledy
a říkanky:
 
Upletl jsem pomlázku,
je hezčí než z obrázku,
všechny holky, které znám,
navštívím a vymrskám,
než mi dají vajíčko,
vyplatím je maličko.
 
 

Hody, hody doprovody,
já jsem malý zajíček,
utíkal jsem podle vody,
nesl košík vajíček.
Potkala mě koroptvička,
chtěla jedno červené,
že mi dá lán jetelíčka
a já říkal: Ne, ne, ne.
Na remízku mezi poli,
mám já strýčka králíčka,
tomu nosím každým rokem,
malovaná vajíčka.
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Lyžařský výcvik 
sedmiček 2017

Šternovou. Po nich (ve 22:30)
šly obě třídy spát.
 
Dne 25.1. se šlo po snídani opět
na sjezdovku. Když se všichni
rozjezdili, byl každý lyžař
natočen, aby se mohl podívat
na svoji techniku a případně ji
vylepšit. Po vylepšování
techniky si zašli na čaj. Po něm
a pár jízdách šli na oběd.
S přeplněnými břichy šli
na pokoje. Po dlouhém
odpočinku se šlo zpátky na svah.
Vedoucí prvního družstva
usoudil, že by bylo ,,fajn“,
kdyby si první družstvo sundalo
jednu lyži a sjelo svah
(samozřejmě bylo vše
dokumentováno). Po velkém
množství pádů bylo na čase jít
na večeři. Po večeři se lyžaři
dívali na záznamy ze svahu
a probírali je. Po diskuzi měla
7.B společenský program s paní
ředitelkou a paní učitelkou
Šternovou (do 22:00). Potom šli
všichni spát.
 
Dne 26.1. opět obě třídy vstaly
a šly na snídani. Po ní tentokrát
nešli účastníci na svah, ale
na procházku. Šli lesy a loukami
zahrnutými sněhem, až došli
do cíle (hospoda u rozhledny,
kde si dali čaj). Po čaji byl čas se
vrátit na oběd do chaty
(samozřejmě, že před vstupem
dovnitř nesmělo chybět foto).
Po obědě a poledním klidu šli
na běžky. Po asi pěti kilometrech
v nohách se vrátili na večeři.
Po ní měla 7.B (bohužel už
naposledy) společenské aktivity
s paní ředitelkou a paní
učitelkou Šternovou (do 22:00).
Potom šli spát.
 
Dne 27.1. jeli (samozřejmě
po snídani) 7.A a 7.B

na lyžařské závody. Měly chvíli
na rozježdění a po tom začal
závod. Po tom, co si všichni sjeli
dvakrát slalom, se zase museli
dopravit na oběd. Po obědě byly
závody na běžkách. Když si
všichni vynervovaní závodníci
ujeli svoje kolo, byl čas
na večeři. A po ní bylo vyhlášení
výsledků ze závodů.
Po vyhlášení se ale účastníci
lyžařského výcviku dozvěděli,
že je čeká diskotéka na baru
na sjezdovce. Asi po hodině
křepčení rozvášněných sedmáků
byl čas se vrátit a jít spát.
 
Dne 28.1. třídy 7.A a 7.B
nastoupily do autobusu, který je
odvezl zpět do Prahy. Po cestě
byla samozřejmě zábava. Ale
když se dveře od autobusu
na konci cesty otevřely, šílenství
na lyžích zůstalo pod tlustou
vrstvou sněhu.

autor článku:
JAKUB GARA

třída 7. B

autor článku:
ALEXANDRA BRUNCLÍKOVÁ

třída 7. B

23. ledna 2017 nás, 7. B a 7. A,
čekal týden plný nových
zkušeností, dobrodružství
a pádů. Téhož dne jsme ráno
vyjeli od školy do krásných
Krkonoš, konkrétně
do Pomezních bud v Malé Úpě
na LVK. Jeli jsme dvěma
autobusy. Cesta byla dlouhá
a hlavně hlučná. Z každé strany
se ozývaly hlasité zvuky
od našich spolužáků. Po příjezdu
jsme se ubytovali a vybalili se.
Hned první den jsme lyžovali.
Rozdělili jsme se do skupin
podle toho, jak dobře lyžujeme.
Ti, kteří na lyžích ani jednou
nestáli, si užívali pády a učení
základů na dětském kopečku.
Ostatní sjížděli velkou
sjezdovku. Předposlední den
jsme běžkovali a poslední den
sjížděli slalom. V sobotu 28. 1.
jsme vyrazili zpět do Prahy.
Potkali se s rodiči a jeli domů.
Musíme dodat, že počasí bylo
jako na objednávku. Personál
hotelu byl docela milý (hlavně
na učitele, na nás moc ne). Co se
týče jídla, jeden den bylo dobré,
ale většinou se nedalo jíst
(učitelé k tomu dostávali nějaké
zdobení např. bazalku). Na závěr
chceme velmi poděkovat paní
učitelce Gajdošové za naučení

nelyžařů k základům lyžování
a panu učiteli Žůrkovi. Vrátili
jsme se všichni v pořádku dne
28. ledna 2017.
 
ŠÍLENSTVÍ NA LYŽÍCH
Dne 23.1. nastoupily třídy 7.A
a 7.B do autobusu, který je měl
odvézt do Krkonoš na lyžařský
výcvik. Když žáci vystoupili,
první, co si uvědomili, bylo, že
si zapomněli sluneční brýle
(počasí jako na objednávku).
Chvíli se ještě kochali
překrásným okolím, pak dostali
klíče od pokojů a byl čas se
ubytovat (samozřejmě se
objevilo pár nesrovnalostí).
Po obědě a poledním klidu došli
na svah a začalo rozřazování
do družstev. Lyžování trvalo asi
hodinu. Po lyžování byla večeře
a po ní šli spát.
 
Dne 24.1. se obě třídy vyhrabaly
ze svých pokojů a šly na snídani.
Po ní se všichni nasoukali
do teplého oblečení a přezkáčů
a vyrazili na svah. Dali si pár
jízd, a potom kvůli počasí (pár
stupňů pod nulou) šly všechny
skupiny na čaj. Po čaji si lyžaři
dali dalších pár jízd a po nich šli
na oběd. Po obědě následoval
polední klid a po něm ,,Hups
zpátky na svah“. Vedoucí
prvního družstva rozhodl, že by
byla sranda jezdit po jedné lyži
(jednu nohu zvedli a jeli po té
druhé). Po spoustě pádech šli už
všichni na večeři a po ní měli
obě třídy společné hry s paní
ředitelkou a paní učitelkou

A na co se můžete těšit v příštích měsících?
V příštím dílu se dozvíte, jak
probíhala Noc s Andersenem
a jaký měla úspěch. Také se
dozvíte, jak dopadla taneční
soutěž Czech dance tour,
nebo kdo je jedním z výherců
soutěže MČ Prahy 4 Malí velcí
spisovatelé. Nebudou chybět ani
zprávy z výletů a exkurzí
jednotlivých tříd.
 
V následujících měsících
bychom uvítaly, kdybyste se i vy
zapojili do tvorby školního
časopisu svými příspěvky -
můžete nám posílat své nápady,
křížovky, hádanky, vtipy,
básničky, prózy, komiksy
nebo třeba jen povedené
obrázky. Můžete také přispívat
Vašimi pracemi na pokračování.
Všechny příspěvky jsou vítány.
 

Během dubna se můžeme těšit
na velikonoční prázdniny, které
trvají od 13. až do 17. dubna
2017. Také první stupeň vyjede
na školy v přírodě, a to
v termínu od 24. do 28. dubna
2017 do různých lokalit -
Churáňov, Chřibsko, Trnávka,
Orlík. Devátý ročník čekají
jednotné přijímací zkoušky
z českého jazyka a matematiky
na střední školy, a to již 12. a 19.
dubna 2017.
 
Od 4. až do 5. dubna proběhnou
zápisy do 1. tříd pro školní rok
2017/ 2018. V sobotu 8. dubna
2017 proběhne v rámci akce
Ukliďme si Česko úklid okolí
školy, ke kterému se můžete
připojit i vy. Přesnější informace
k této akci budou oznámeny
včas.

 
Pro zájemce o výuku metodou
Marie Montessori je možnost
navštívit naši školu, která bude
mít dne 26. dubna 2017 den
otevřených dveří.
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